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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 02 oktober 2017 
 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 10/10/2017 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Toegankelijkheid Kardinaal Cardijnplein  
 
Omdat de kasseien op het Kardinaal Cardijnplein een gevaar vormen voor minder mobiele personen 
pleiten we sinds 2012 voor de aanleg van een effen wandelpad langs het plein. Op die manier kan 
iedereen veilig én comfortabel gebruik maken van ons mooie dorpscentrum.  
 
Dit is noodzakelijk voor de veiligheid zodat men op een aangename manier kan fietsen of wandelen 
en men zijn rolstoel of rollator niet langer kapot rammelt. Bij onze bevraging over de 
verkeersveiligheid en leefbaarheid van het centrum antwoordde een meerderheid dat het ontbreken 
van afgevlakte klinkers op het Kardinaal Cardijnplein de grootste prioriteit was. 
 
Toen we meer dan een jaar geleden deze vraag herhaalden, beloofde de schepen van openbare 
werken een duurzame oplossing. We vernemen graag de timing en hoe men dit zal oplossen. 
 
Mogen wij u verzoeken deze vragen toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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